
Viranhaltijapäätösten ottaminen kaupunginhallituksen käsiteltäväksi 
 
KH 11.06.2024 § 186  Kuntalain 92 §:n sekä kaupungin hallintosäännön 5 luvun 

määräysten mukaisesti kaupunginhallitukselle on toimitettu 
viranhaltijapäätöspöytäkirjojen jäljennökset ajalta 23.5.2024 – 
6.6.2024. 

 
  Päätösluettelo on esityslistan liitteenä. 
 
 
Kaupunginjohtajan esitys 
 Kaupunginhallitus päättää todeta, ettei liitteen mukaisia 

viranhaltijapäätöksiä Kuntalain 92 §:n mukaan oteta 
kaupunginhallituksen käsiteltäväksi. 

 
Päätös Mari Kälkäjä ja Tomi Timonen ilmoittivat esteellisyytensä koskien 

mahdollista otto-oikeuden käyttämistä hallintojohtajan päätökseen 
28.5.2024 § 23/2024 Markkinointi- ja näkyvyysyhteistyö NUTS-
Syöte polkujuoksutapahtuman markkinoinnissa. 
Kaupunginjohtajan ollessa esteellinen, esittelijänä toimi 
hallintojohtaja. 
 
Marko Koivula esitti,  että kaupunginhallitus 
1) käyttää otto-oikeutta liittyen alla-olevaan 
viranhaltijapäätökseen (8.5.2024 § 23/2024 Markkinointi- ja 
näkyvyysyhteistyö NUTS-Syöte polkujuoksutapahtuman 
markkinoinnissa): Pudasjärven kaupunki ostaa markkinointi- ja 
näkyvyysyhteistyötä Syötteen Matkailuyhdistys ry:ltä liitteenä 
olevan sopimuksen mukaisesti vuosina 2024, 2025 ja 2026 
heidän tekemästään markkinoinnista NUTS-Syöte 
polkujuoksutapahtumaan. Summa on 4000 € vuotta kohden, 
kolmelta vuodelta siis yhteensä 12 000 €. Laskutus vuosittain 
kunkin tapahtuman jälkeen. Summa katetaan viestinnän ja 
markkinoinnin määrärahoista kustannuspaikalta 1228. 
Kaupunginvaltuusto on käsitellyt talousarvion vuodelle ja siinä on 
pudotettu jo tukia kaikilta muilta yhteisöilta ja yhdistyksiltä50 
prosenttia Ohessa on myös liitteenä kaupunginhallituksen päätös, 
jossa kaupunki on sitoutunut tukemaan yhdistyksen toimintaa ja 
markkinointia tälle vuodelle 60 000 eurolla, joten eikö tämä 
vieraspaikkakuntalaisen yrityksen tukeminen sisälly jo tähän 60 
000 euroon. Esittelyssä oli jo tuleva juoksutapahtuma mukana, 
joten erillinen määräraha on hyvinkin arveluttava. tässä 
taloudellisessa tilanteessa esitän, että kaupunginhallitus kumoaa 
viranhaltijapäätöksen vedoten taloustilanteeseen. 
Kaupunginhallitus toteaa että tähän juoksutapahtumaan pyydetty 
rahasumma on jo sisältynyt 7.11.2023 myönnettyyn Syötteen 
Matkailuyhdistyksen maksuosuuteen vuodelle 2024.  
2) kumoaa viranhaltijapäätöksen vedoten taloustilanteeseen. 
Kaupunginhallitus toteaa että tähän juoksutapahtumaan pyydetty 
rahasumma on jo sisältynyt 7.11.2023 myönnettyyn Syötteen 
Matkailuyhdistyksen maksuosuuteen vuodelle 2024. 
 
Juhani Jurmu, Anni-Inkeri Törmänen, Marja Lantto, Sirkka 
Pankinaho ja Vesa Riekki kannattivat Koivulan esitystä. 
 



Puheenjohtaja totesi, että on tehty pohjaehdotuksesta poikkeava 
kannatettu esitys, jolloin äänestettävä. Äänestystapana 
nimenhuutoäänestys, jossa jaa tarkoittaa pohjaehdotusta ja ei 
Koivulan esitystä. Äänestystiedot: 
 
Törmänen Anni-Inkeri: Ei 
Honkanen Erkki: Jaa 
Pankinaho Sirkka: Ei 
van der Vegt Christa: Jaa 
Lantto Marja: Ei 
Koivula Marko: Ei 
Jurmu Juhani: Ei 
Riekki Vesa: Ei 
 
Äänestyksessä annettiin 8 ääntä joista 2 jaa-ääniä ja 6 ei-ääniä. 
 
Päätökseksi tuli hallintojohtajan päätöksen 28.5.2024 § 23/2024 
osalta: 
 
Kaupunginhallitus 
1) käyttää otto-oikeutta liittyen alla-olevaan 
viranhaltijapäätökseen (8.5.2024 § 23/2024 Markkinointi- ja 
näkyvyysyhteistyö NUTS-Syöte polkujuoksutapahtuman 
markkinoinnissa): Pudasjärven kaupunki ostaa markkinointi- ja 
näkyvyysyhteistyötä Syötteen Matkailuyhdistys ry:ltä liitteenä 
olevan sopimuksen mukaisesti vuosina 2024, 2025 ja 2026 
heidän tekemästään markkinoinnista NUTS-Syöte 
polkujuoksutapahtumaan. Summa on 4000 € vuotta kohden, 
kolmelta vuodelta siis yhteensä 12 000 €. Laskutus vuosittain 
kunkin tapahtuman jälkeen. Summa katetaan viestinnän ja 
markkinoinnin määrärahoista kustannuspaikalta 1228. 
Kaupunginvaltuusto on käsitellyt talousarvion vuodelle ja siinä on 
pudotettu jo tukia kaikilta muilta yhteisöilta ja yhdistyksiltä50 
prosenttia Ohessa on myös liitteenä kaupunginhallituksen päätös, 
jossa kaupunki on sitoutunut tukemaan yhdistyksen toimintaa ja 
markkinointia tälle vuodelle 60 000 eurolla, joten eikö tämä 
vieraspaikkakuntalaisen yrityksen tukeminen sisälly jo tähän 60 
000 euroon. Esittelyssä oli jo tuleva juoksutapahtuma mukana, 
joten erillinen määräraha on hyvinkin arveluttava. tässä 
taloudellisessa tilanteessa esitän, että kaupunginhallitus kumoaa 
viranhaltijapäätöksen vedoten taloustilanteeseen. 
Kaupunginhallitus toteaa että tähän juoksutapahtumaan pyydetty 
rahasumma on jo sisältynyt 7.11.2023 myönnettyyn Syötteen 
Matkailuyhdistyksen maksuosuuteen vuodelle 2024.  
2) kumoaa viranhaltijapäätöksen vedoten taloustilanteeseen. 
Kaupunginhallitus toteaa että tähän juoksutapahtumaan pyydetty 
rahasumma on jo sisältynyt 7.11.2023 myönnettyyn Syötteen 
Matkailuyhdistyksen maksuosuuteen vuodelle 2024. 
 
Muilta osin päätökseksi tuli: Kaupunginhallitus päättää todeta, 
ettei liitteen 2 mukaisia viranhaltijapäätöksiä Kuntalain 92 §:n 
mukaan oteta kaupunginhallituksen käsiteltäväksi. 
 
Jakelu: Syötteen Matkailuyhdistys ry, kaupungin viestintä ja 
markkinointi 



 
 
 


